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Then visit East-West Alley, Scholar's Gallery and Xiaoyao Building.
Afterwards, free shopping at Zheng Yang Road Pedestrian Street.
** Overnight stay in Guilin
*East-West Alley is a historical and cultural neighborhood of Guilin,
witnessing the historical rise and fall of Guilin City for nearly 1,400
years since it was founded during the Wudu period of the Tang
Dynasty. The East-West Alley flourished as early as the Ming and Qing
Dynasties, and was known as the "Green Dragon and White Tiger"
treasure land in its heyday.
DAY 7 Guilin - Guangzhou (B/L/D)
After breakfast, proceed boat trip to One River and Four Lakes.
After lunch, take the train to Guangzhou. Upon arrival, proceed to
Shangxiajiu Pedestrian Street.
** Overnight stay in Guangzhou
One River" is Li River, "Four Lakes" are Rong Lake, Gui Lake, Mulong
Lake and Shirt Lake. It is an important part of Guilin's water system
around the city. The most special is from the two rivers into the four
lakes because the water level is different, the boat will go into the
locks up / down, as if sitting in the elevator.
DAY 8 Guangzhou - Transit City - Penang (B)
After breakfast, transfer to the airport for departure back home.
**Home Sweet Home

DAY 1 Penang - Transit City - Guangzhou - Guilin (MOB)
Meet at the international airport for your flight to Guangzhou. Upon arrival,
take the train to Guilin. Stroll through the Banyan and Cedar Lake Scenic Area
(Ancient South Gate, Big Banyan Tree, Nine Curved Bridges, Sun and Moon
Twin Pagodas).
** Overnight in Guilin

DAY 2 Guilin - Sanjiang (B/L/D)
After breakfast, visit Chengyang Bazhai, Chengyang Wind and Rain Bridge.
Then visit DuoYe Square - SanJiang Drum Tower, Moon Street, and then visit
SanJiang Bird's Nest - Special arrangement to watch the Sitting Sisters Night
Show.
** Overnight in Sanjiang
DAY 3 Sanjiang - Longsheng - Guilin (B/L/D)
After breakfast, proceed to visit Longsheng Buni Flower Terraces + cable car
ride. Then proceed to visit GawuWaterfall.
** Overnight stay in Guilin
**Buni Terraces - Gawu Waterfall Scenic Spot is mainly characterized by
flower terraces, high mountain waterfalls, Sangjiang River and ethnic
minority folk culture. The scenic area is a combination of "strange, dangerous,
mysterious and beautiful"
DAY 4 Guilin - Yangshuo (B/L/D)
After breakfast, transfer to Yangshuo. Visit Silver Rock Scenic Spot, Li River
Cruise (Star Cruise at Yangshuo Pier), experience the "most beautiful place in
the world". Then go to Yangshuo West Street for free shopping.
**Overnight stay in Yangshuo
DAY 5 Yangshuo (B/L/D)
After breakfast, drive to Lijiang Bay Scenic Spot (Dragon Boat Rowing +
Tiangong Rock). Experience sidecar riding - zero distance experience of Guilin
landscape (enjoy flowers in spring, harvest in summer, golden rice in fall).
In the evening, join the Bonfire Party + Ethnic Minority Toast Ceremony in
Alpine and Flowing Water.
** Overnight stay in Yangshuo
DAY 6Yangshuo - Guilin (B/L/D)
After breakfast, visit the Paradise of the World scenic spot. Then visit Elephant
Trunk Hill Scenic Spot - the city emblem of Guilin.

 ALL 5 STARS HOTEL (UPGRADE 1N
GUILIN SHANGRILA HOTEL)

 LONGSHENG BUNI FLOWER
TERRACES + CABLE CAR RIDE

 LI RIVER CRUISE
 YINZHIYAN SCENIC AREA

Optional Activities -
Impression of Guilin RMB250 /PAX

EXCLUSIVE



之后，在正阳路步行街自由购物。
**夜宿于桂林
*东西巷为桂林历史文化街区，见证了桂林城自唐代武德年间建
城后近 1400 年的历史兴衰。东西巷早在明清时期就盛极一时，
鼎盛时还有"青龙白虎"宝地之美誉。

第七天 桂林 - 广州 （早午晚餐)
早餐后，前往船游一江四湖。
午餐后乘坐动车前往广州。抵达后前往上下九步行街。
**夜宿于广州
一江”为漓江，“四湖”为榕湖、桂湖、木龙湖、衫湖。是桂林
环城水系的重要组成部分。旅客可以乘坐船穿梭于这两江四湖当
中，湖岸风景优美，让人留连忘返，最特别是从两江进入四湖时
因为水位不同，船会进入闸道上升/下降，就好像坐升降机一
样。

第八天 广州 - 中转城市 - 槟城 （早餐）
早餐后送往机场，乘搭飞机飞往家园。
**美丽的家

第一天 槟城 - 中转城市 - 广州 - 桂林 （晚餐）
集合于国际机场，乘搭客机飞往广州。抵达后，乘坐动车前往桂林。
漫步榕杉湖景区（古南门、大榕树、九曲桥、观日月双塔）
**夜宿于桂林

第二天 桂林 - 三江 （早午晚餐）
早餐后，游览程阳八寨、程阳风雨桥。接着游览多耶广场-三江鼓楼、
月亮街，然后参观三江鸟巢 - 特別安排观赏坐妹夜秀。
**夜宿于三江

第三天 三江 - 龙胜 - 桂林 （早午晚餐）
早餐后，前往游览龙胜布尼花海梯田+缆车上下。随后前往游览加乌瀑
布。
**夜宿于桂林
**布尼梯田·加乌瀑布景区主要以花海梯田、高山叠瀑、桑江、少数
民族民俗文化为主要景观。景区集“奇、险、幽、秀”于一体。

第四天 桂林 - 阳朔 （早午晚餐）
早餐后，乘车前往阳朔。游览银子岩景区、漓江游船（阳朔码头星级
游船）,体验“世界上最美丽的地方”。接着前往阳朔西街自由购物。
**夜宿于阳朔

第五天 阳朔 （早午晚餐）
早餐后，驱车到荔江湾景区（划龙舟+天宫岩）。体验挎斗车骑行 -
零距离体验桂林山水（春赏花、夏赏禾、秋赏黄金稻）。
傍晚参加篝火晚会+少数民族高山流水敬酒仪式。
**夜宿于阳朔

第六天 阳朔 - 桂林 （早午晚餐)
早餐后，参观世外桃源景区。接着参观象鼻山景区 - 桂林市城徽。
随后参观东西巷、状元廊、逍遥楼。

**不包含领队小费

Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2025

 全程 5 星酒店（特别升级 1晚桂林
香格里拉酒店）

 龙胜布尼花海梯田+缆车上下
 漓江游船（阳朔码头星级游船）
 银子岩景区
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推荐自费项目：
桂林千古情（250/人）

独家精选


